
Motie: Werken aan wijken van de toekomst.

De raad van de gemeente Rijswijk, in vergadering bijeen op 7 juli 2020;

Constaterende dat: 

 Wijken met grotere diversiteit leiden tot heterogene wijken.
 Iedereen recht heeft op betaalbare woning.

Overwegende dat:

 Het dekkend krijgen van grondexploitatie tot grote discussies leidt en afleidt van issues die spelen in de 
maatschappij als lange wachttijden voor woningen voor de laagste inkomens en middeninkomens.

 Dekking van tekorten worden doorgeschoven naar andere bewoners en ontwikkel-gebieden.
 Invulling van (noodzakelijke) gemeenschappelijke voorzieningen pas wordt voorzien nadat er financiële 

middelen zijn opgebouwd. Dit resulteert in onwenselijke gevolgen die lastig terug te draaien zijn.
 Er boekhoudkundig wordt “rond geshoped” om tekortkomingen in begroting onder andere kostenposten 

kwijt te raken.
 Besluiten worden genomen op financiële basis wat vandaag uitkomt en niet wat er op langere termijn goed 

is voor Rijswijk en de inwoners.
 Dat bovenstaande negatieve constateringen (her)ontwikkeling van heterogene wijken tegen gaat.

Verzoekt het college:

 De financiële nul voor de grondexploitatie voor nieuwe wijkontwikkeling los te laten.
 Wijken te ontwikkelen op basis van wat goed is voor Rijswijk en haar inwoners voor de toekomst.
 Om te werken aan heterogene wijken
 Maatschappelijke voorzieningen te ontwikkelen wanneer die in zicht komen en niet pas als er een groot 

tekort is ontstaan.

En gaat over tot de orde van de dag;
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